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Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM Gesprekken met de provincie betreffende het 
openbaar vervoer 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 
Alle politieke partijen hebben een brief ingestuurd naar de provincie over het vervoer. Zijn er al gesprekken met 
de provincie over het openbaar vervoer in onze gemeente gevoerd? 
Hart voor Medemblik wil graag enkele vragen stellen om een beter begrip te krijgen van de huidige stand van 
zaken en de inspanningen die mogelijk zijn verricht om de belangen van onze inwoners te behartigen. 
 
Wij verzoeken u vriendelijk doch dringend om deze vragen binnen 1 week te beantwoorden ivm de 
raadsvergadering. 
 
1.  Heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen vertegenwoordigers van onze gemeente en 

de provincie over het openbaar vervoer na ?  

a. Zo ja, op welke datum heeft dit gesprek plaatsgevonden? 

antwoord   

2.  Kunt u aangeven welke onderwerpen er tijdens dit gesprek aan bod zijn gekomen?  

antwoord   

3.  Waren er naast het behoud van buslijn 132 nog andere specifieke punten van zorg of 
aandacht die besproken zijn? 

antwoord   
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4.  Zijn de zorgen en het belang van het behoud van buslijn 132, zoals eerder uitgedrukt in 
onze brief aan de provincie en de petitie, duidelijk en met nadruk voorgelegd tijdens 
het gesprek? 

a. Kunt u toelichten op welke wijze deze punten zijn besproken? 

antwoord   

5.  Welke vervolgstappen zijn er afgesproken na afloop van het gesprek, zijn er concrete 
toezeggingen gedaan door de provincie met betrekking tot het openbaar vervoer in onze 
gemeente en het behoud van buslijn 132 in het bijzonder? 

antwoord   

 


